
 

 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 28.01.2022    în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local 
Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta prin dispozitia primarului comunei nr. 11 din 21.01.2022 si 
convocarea nr.   2425  din 21.01.2022  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participă un număr de 9 consilieri 
din  cei 11   consilieri ce compun Consiliul Local Morunglav, absenți fiind domnul Ionică Marius 
Vasile și Stanciu Ion Adrian. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin 
H.C.L. nr.43  din 26.11.2021  este doamna    Barcan Marinela  .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, 
cu respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-
sanitare pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  
s-a constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei 
Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de 
propunerile dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va 
prezint și următoarele puncte de pe ordine de zi : 
1. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea Strategiei de dezvoltare locală a comunei 
Morunglav  pentru perioada 2021-2027. 
                                                                                                            Inițiator 
:Primar,Cărămizaru Nicolae 
2. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea Reţelei şcolare din Comuna Morunglav  
pentru anul şcolar 2022-2023. 
                                                                                                            Inițiator 
:Primar,Cărămizaru Nicolae 
3. Proiect de hotarare referitor la :Instituirea taxei speciale de salubrizare în comuna 
Morunglav și aprobarea Regulamentului privind instituirea și administrarea taxei speciale de 
salubrizare . 

                                                                                                            Inițiator 
:Primar,Cărămizaru Nicolae 

4. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea   planului anual de actiuni si lucrari de 
interes local pentru persoanele apte  de munca beneficiare de venit minim garantat 

pentru anul 2022 
                                                                                                            Inițiator 
:Primar,Cărămizaru Nicolae 
5. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea numărului maxim de asistenți personali ai 
persoanelor cu handicap ,pentru anul 2022 

                                                                       Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
6. Proiect de hotarare referitor la : Aprobarea burselor școlare și cuantumul acestora pentru  
anul  școlar 2021 -2022 pentru elevii cuprinși în învățământul preuniversitar de stat din  
comuna Morunglav  

                                                                       Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
7. Diverse. 
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    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri 
pentru prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și 
completările ulterioare,,  Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele 
înscrise în proiectul ordinii de zi al ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format 
letric prin comunicare la domiciliu  si trimise  spre avizare Comisiilor de specialitate ale 
Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru 
exprimarea votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m 
intre oricare doua persoane apropiate.                         
      Doamna presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai 
bune conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile 
de cuvant sa fie concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba 
lucrarile sedintei sa fie sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ , secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al 
ședintei anterioare pentru a da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită 
președintelui de ședință ,supunerea la vot.  
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aprobă procesul verbal al ședintei anterioare .    
 
Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Aprobarea Strategiei de dezvoltare locală a comunei Morunglav  pentru perioada 2021-
2027. 
Domnul primar –Sterategia de dezvoltare prezintă acțiunile pe care administrația locală le va 
iniția pentru a crea condițiile necesare dezvoltării viitoare a comunei Morunglav și are rolul de 
a orienta dezvoltarea locală în perioada 2021-2027 şi de a fundamenta accesul acesteia la 
Fondurile Structurale şi de Coeziune ale Uniunii Europene, fondurile guvernamentele, precum 
şi eventualele parteneriate. 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și 
comerț ,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  
și urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 8 consilieri  
                        Cine se abtine — 1 consilier ,domnul Gheorghe Mihai  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu majoritate  de voturi se adopta hotararea nr.  1   din 28.01.2022. 
Domnul consilier local Gheorghe Mihai ,Strategia de dezvoltare trebuie studiată mai în amanunt 
,5 zile nu sunt suficiente, acesta este motivul pentru care m-am abținut. 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  
Aprobarea Reţelei şcolare din Comuna Morunglav  pentru anul şcolar 2022-2023. 
Se trece la discuții. 
Domnul primar , avem un număr de 174 preșcolari și școlari ,nu modificăm nimic față de rețeau 
școlară de anul  acesta. 

Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 



   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  2   din 28.01.2022. 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  
Instituirea taxei speciale de salubrizare în comuna Morunglav și aprobarea Regulamentului 
privind instituirea și administrarea taxei speciale de salubrizare . 

Se trece la discuții 
Domnul primar ,taxele și regulamentul de salubrizare au fost făcute de ADI OLT-ECO în 
colaborare cu Ministerul Mediului , asociație din care și noi facem parte ,taxa este stabilită pe 
persoană ,iar pentru  consumatorii non-casnici taxa este de 0,60 lei / kg. 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  3   din 28.01.2022. 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  
Aprobarea   planului anual de actiuni si lucrari de interes local pentru persoanele apte  de 
munca beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2022. 
Se trece la discuții. 
Domnul primar ,anual aprobăm acest plan de acțiuni ,am avut persoane la ajutorul social cu , 
care ne-am făcut treaba ,dar am avut și persoane  care ca urmare a unor condamnări  la muncă 
în folosul comunității au prestat același gen de muncă . 
Intenționăm ca în primăvară să facem o curățenie generală a comunei ,mai ales pe malurile 
râurilor .În plan ve-ți găsi activități specifice curățeniei,noi le vom monitoriza aceste activități 
, dar și modul de păstrare a curățeniei. 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  4   din 28.01.2022. 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  



Aprobarea numărului maxim de asistenți personali ai persoanelor cu handicap ,pentru anul 
2022 
Domnul primar ,avem în plată un număr de 13 asistenți personali vă propunem ca și în anul 
2022 să păstrăm același număr de asistenți personali adică 15 . 

Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  5   din 28.01.2022. 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  
Aprobarea burselor școlare și cuantumul acestora pentru  anul  școlar 2021 -2022 pentru elevii 
cuprinși în învățământul preuniversitar de stat din  comuna Morunglav  
Se trece la discuții. 
Domnul primar ,aceste burse se  acordă în baza constituirii unui dosar ,se depune la școală și o 
comisie constituită în cadrul  școlii va analiza dosarele . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț 
,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și 
urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  
socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare 
în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  6   din 28.01.2022. 
Diverse . 
Domnul primar ,vreau să vă aduc la cunoștiință că în 3 saptămâni se vor pune în funcțiune  
camerele de supraveghere ,sperăm să nu mai avem atât de multe gunoaie ,știind că sunt 
monitorizați . 
  Vom angrena în această problemă a gunoiului și copii de la școală . 
Domnul viceprimar , se cunoaște că s-a mai acționat în această problemă ,este mai curat ,dar 
trebuie intervenit mereu și conștientizată pupulația. 
   Doamna consilier local Barcan Marinela – cei care au făcut branșările la apă în unele puncte 
apometrele sunt în apă . 
  Domnul primar , aceste cămine unde sunt montate apometrele sunt proprietatea oamenilior 
,dar oamenii nu înțeleg că mai au și obligații ,șanțurile trebuiesc făcute ,condensul din butoi 
scor periodic că altfel apa crește și ajunge la apometru. 
Dumneavoastră doamna Barcan ,trebuie să dați și nume despre cine este vorba că altfel nu 
putem intervenii. 
Doamna consilier local Barcan Marinela – voi merge personal să văd despre ce este vorba.Oaltă 
problemă este dea a materialelor  ,nisip ,lemne, fier vechi , care se găsește pe marginea 
drumului ,mai ales la intrarea în sat, iar dumneavoastră știți despre ce este vorba. 
 



      Doamna  presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea 
de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
28.01.2022 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,BARCAN MARINELA                                                     POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


